
Τα Πανεπιστήμια ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ στο…απόσπασμα;

Ότι πολλά, πάρα πολλά πράγματα στην Ανωτάτη Παιδεία μας (ΑΕΙ και ΑΤΕΙ) είναι «κακώς
κείμενα» ή όπως το λέει  και ο λαός μας «στραβά και ανάποδα» είναι, δυστυχώς επί σειρά
δεκαετιών, μια δεδομένη αλήθεια, μια αδιαμφισβήτητη πραγματικότητα...      

Κάποιες δραστικές αλλαγές που θα ανέτρεπαν κατεστημένες ιδεοληψίες, πρακτικές και
καταχρήσεις ΤΟΛΜΗΣΕ η κ Γιαννάκου με το Νόμο που εισήγαγε και την πολέμησαν με μανία
θα μπορούσα να πω όχι μόνο οι «αντίπαλες» πολιτικές δυνάμεις και οι νεολαίες τους αλλά
και μέρος της δικής της πολιτικής παράταξης και νεολαίας...

  

Προφανώς την  ίδια τύχη σε στυλ «σειρά μας και σειρά σας» που λέει εύστοχα ο Λαός μας
έχει μέχρι στιγμής και ο Νόμος της κ Διαμαντοπούλου με την οποία μπορεί να διαφωνώ
στην πολιτική ιδεολογία, τις πεποιθήσεις και τις πρακτικές αλλά ο δικός της Νόμος με
βρήκε σύμφωνο στο 80% του περιεχομένου και των προτάσεών του...

  

Τον Νόμο της κ Διαμαντοπούλου τον πολέμησαν με μανία όχι μόνο οι «αντίπαλες»
πολιτικές δυνάμεις και οι νεολαίες τους αλλά και μέρος της δικής της πολιτικής παράταξης
και νεολαίας...

  

Ότι σε ΑΕΙ και ΑΤΕΙ αργήσαμε πολύ και ότι χρειάζονται δραστικές αλλαγές ΑΜΕΣΑ είναι
μια πραγματικότητα που κανείς ΔΕΝ φαίνεται να αμφισβητεί αλλά και κανείς δεν θέλει να
...εφαρμοστούν!

  

Διαβάζω τις τελευταίες μέρες τις αλλαγές που λένε ότι θα κάνει ο νέος Υπουργός Παιδείας
με καταργήσεις, συγχωνεύσεις και ομαδοποιήσεις Τμημάτων σε ΑΕΙ–ΑΤΕΙ.
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Τα Πανεπιστήμια ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ στο…απόσπασμα;

Διαβάζω, επίσης, ότι οι προβλεπόμενες ΑΠΟΧΩΡΗΣΕΙΣ από τους θώκους εξουσίας των
Πρυτανικών Αρχών που θα ξεκινούσαν από τον Αύγουστο που αύριο μπαίνει
θα...Καθυστερήσουν...

  

Και διαβάζω, τρίβω και ξανατρίβω τα μάτια μου και...ξαναδιαβάζω ότι μέσα στις
ΚΑΤΑΡΓΗΣΕΙΣ περιλαμβάνεται και η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ, μεταξύ άλλων, και των δύο 
Πανεπιστημίων που φέρουν το όνομα της ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ, δηλαδή του Πανεπιστημίου
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ της Θεσσαλονίκης και του Πανεπιστημίου ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ...

  

Τώρα είμαι πλέον συνταξιούχος αλλά ήμασταν λιγότεροι από 30 όλα και όλα τα μέλη ΔΕΠ
όταν και πάλι σε εποχή Συγκυβέρνησης (Κυβέρνηση Ζολώτα) πετύχαμε να γεννηθεί από την
τότε Ανωτάτη Βιομηχανική Σχολή Θεσσαλονίκης (ΑΒΣΘ) από την οποία αποφοίτησε ο νυν
Υπουργός Μακεδονίας Θράκης κ Καράογλου το σημερινό  Πανεπιστήμιο ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ...

  

Σκέφτομαι, καλά θα επιτρέψει ο κ Σαμαράς ο οποίος ως Υπουργός Εξωτερικών προχώρησε
στο  «γκρέμισμα»της Κυβέρνησης του κ Μητσοτάκη στην οποία συμμετείχε και τώρα ως
Πρωθυπουργός επανίδρυσε το καταργηθέν από τον κ Παπανδρέου Υπουργείο
Μακεδονίας-Θράκης τέτοια πράξη;

  

Θα το δεχτεί χωρίς ΕΠΑΝΑΣΤΑΣΗ ο πρώην φοιτητής στο Πανεπιστήμιο ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ (που
ως ΔΑΠίτης το καθιέρωσε με το ψευδώνυμο «μπλε κάστρο») και νυν Πρόεδρος της ΟΝΝΕΔ
κ Παπαμιμίκος;

  

Και αυτή την ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ  θα την εφαρμόσει ο γαλάζιος Υπουργός Παιδείας κ
Αρβανιτόπουλος;

  

Προσωπικά πιστεύω ότι ΔΕΝ πρόκειται να γίνει κάτι τέτοιο (πέρα από την πιθανή
κατάργηση και συγχώνευση κάποιων ομοειδών τμημάτων...)

  

Τότε γιατί ανακοινώθηκε η ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ των 2 ΑΕΙ που φέρουν το όνομα της ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ;
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Η μία πιθανή απάντηση συνάδει με τις γενικότερες ανακοινώσεις που από τον Μάη του 2010
κάνουν οι 3 διάδοχες Κυβερνήσεις, δηλαδή του ΠΑΣΟΚ του κ Παπανδρέου, της
Συγκυβέρνησης των κκ Παπανδρέου, Σαμαρά, Καρατζαφέρη και της Συγκυβέρνησης των κκ
Σαμαρά, Βενιζέλου, Κουβέλη...

  

Δηλαδή παίρνουμε μια απόφαση, την ανακοινώνουμε και...ΔΕΝ την εφαρμόζουμε!

  

Η άλλη πιθανή απάντηση συνάδει με τα καθιερωμένα πλέον επικοινωνιακά παιχνίδια όπου
«δημιουργούμε πρόβλημα και αναστάτωση» αλλά στη συνέχεια Εκείνοι που το στοχεύουν να
το εκμεταλλευθούν επεμβαίνουν ΗΡΩΙΚΑ και ΣΩΤΗΡΙΑ αποτρέποντας αυτό που επιτήδεια
διοχέτευσαν στα ΜΜΕ...

  

Είμαστε λοιπόν για γέλια ή για κλάματα;

  

Οψόμεθα....

  

Του Καθηγητή Γιώργου Πιπερόπουλου
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